
  

  

Komisia kultúry, mládeže, športu a propagácie samosprávy  

 MIESTNEHO ZASTUPITEĽSTVA MČ KOŠICE – JUH  

  

  

Košice, 23.01.2024 

Číslo: 1/24 

Zapísala: Mgr. Adriána Krausová 

Email: adriana.krausova@kosicejuh.sk 

  

  

Zápisnica  

zo zasadnutia komisie kultúry, mládeže, športu a propagácie samosprávy 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Juh, konaného dňa 23.01.2024  

  

  

Prítomní: členovia a ďalší prizvaní podľa prezenčnej listiny  

Prezenčná listina tvorí prílohu č. 1 zápisnice  

  

  

  

  

Program rokovania:  

  

v zasadačke Miestneho úradu Mestskej časti Košice – Juh, Smetanova 4, I. poschodie, č. dv. 8 

s týmto programom:  

 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu  

2. Informácia o možnosti využívania MULTISPORT karty v #Magentalife Športovo- 

zábavnom areáli 

3. Informácie o plánovaných športových a kultúrnych podujatiach v prvom štvrťroku 2024 

4. Informácie k obsahovej štruktúre občasníka JUŽAN 1/2024 

5. Diskusia 

6. Záver     

 

 

 

 

 

 

 

    

  



  

K bodu č. 1:  

Zasadnutie komisie otvoril a viedol Ing. Radovan Sušila. Predseda komisie privítal všetkých  

prítomných a konštatoval, že komisia  je uznášaniaschopná. Následne dal predseda komisie 

hlasovať o predloženom návrhu programu. Program bol jednohlasne schválený.  

  

K bodu č. 2:  

Vzhľadom k dopytu verejnosti po možnosti využívať kartu MULTISPORT bol tento bod  

prerokovaný ako ďalší v programe. Prítomní členovia komisie sa jednohlasne zhodli                              

na jej uvedení do praxe na letnú sezónu pre stredisko #Magentalife Športovo- zábavný areál. 

Vďaka využívaniu tohto benefitu sa predpokladá vyššia návštevnosť areálu, nakoľko držiteľmi 

kariet sú vo väčšine prípadov zamestnanci korporátnych a medzinárodných firiem sídliacich 

v Košiciach. Ďalším plusom pri nadviazaní spolupráce s daným programom je zvýšenie 

povedomia o areáli a výrazná marketingová propagácia zo strany spoločnosti MULTISPORT 

v elektronickej podobe. Aj vzhľadom ku skutočnosti, že pre areál  zavedenie MULTISPORT 

karty do praxe neznamená žiadne vstupné náklady, boli všetci členovia komisie pri výslednom 

vyjadrení súhlasu v pozitívnom názore konzistentní a predmetný bod rokovania bol 

jednohlasne schválený. 

 

K bodu č. 3: 

O pripravovaných kultúrnych, športových a podporných podujatiach podujatí prvého kvartálu 

roku 2024 informovala vedúca Oddelenia kultúry, mládeže a športu prítomných členov 

komisie.  

V prvom kvartáli 2024 sú pripravované podujatia- Valentínske posedenie pre seniorov 

v Spoločensko- relaxačnom centre (ďalej len SRC), Valentínska korčuľovačka v #Magentalife 

Športovo- zábavnom areáli (ďalej len ŠZA), vystúpenie južanského hudobného telesa RUŽA 

v SRC (pravidelne raz za dva mesiace), fašiangový bál seniorov v Kultúrno- spoločenskom 

centre Južan (ďalej len KSC Južan),  Spoznaj behom Juh v uliciach mestskej časti, Deň učiteľov 

v obradnej sieni KSC Južan a oslavy Medzinárodného dňa žien v SRC. Členovia komisie 

k pripravovaným podujatiam nemali výhrady a jednohlasne sa zhodli na ich realizácii                           

za predložených podmienok.  

 

K bodu č. 4:  

Informácie k obsahovej štruktúre prvého vydania občasníka JUŽAN 2024 plánovaného na tlač 

v mesiaci máj  predniesla Mgr. Adriána Krausová, vedúca Oddelenia kultúry, mládeže a športu. 

Súčasťou prvého  vydania JUŽAN-a budú autorské články: Nové zábavné centrum na ŠZA, 

Poslanecké dni, Mestská časť Košice – Juh Vás pozýva osláviť MDD, Z rokovania 

zastupiteľstva, Daruj kilečko- poďakovanie, Južanská kvapka krvi, Píšťalový organ, Námorníci 

z Juhu, MOPS- kári v našich uliciach, Máte chuť pomáhať?, Súťaž Slovak Ventures, 

Predzáhradky  na Turgenevovej, Pravidelné aktivity v Spoločensko- relaxačnom centre                        

na ulici Milosrdenstva 4 v Košiciach, Potrebujete dobiť baterky?, Výhodné úvery na bývanie 

zo Štátneho fondu rozvoja bývania, Členovia Aregala Slovensko znovu medzi najlepšími, 

Žiacky parlament v ZŠ Požiarnická 3 exceluje a 2 platené inzercie. K predloženým konceptom 

príspevkov do prvého čísla občasníka nemali členovia komisie žiadne výhrady a jednohlasne 

ho odsúhlasili.  

 

K bodu č. 5:  

               V rámci diskusie nemali členovia komisie žiadne doplňujúce otázky a pripomienky.  

                

               

 

 



 K bodu č. 6: 

              Ing. Sušila poďakoval prítomným členom komisie za účasť na januárovom zasadnutí a ukončil 

rokovanie. Najbližšie zasadnutie komisie predseda komisie oznámi v predstihu elektronickou 

formou.  

  

   

 

 

  

                               Mgr. Adriána Krausová                                               Ing. Radovan Sušila  

    Oddelenie kultúry, mládeže a športu                                           predseda komisie  

  


